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ACTA DE LA COMISSIÓ INFORMATIVA D'URBANISME I DESENVOLUPAMENT SOSTENIBLE

CELEBRADA EL DIA 16 DE JUNY DE 2020

Assistents:

- President: Sr. Agustín Sales Latorre.

- Vocals:

-  Sra. María Amparo Orts Albiach.

-  Sra. Ana Belén Palanca Ballesteros, en substitució de Sr. Martín Pérez Aranda.

-  Sr. Arturo Juan Xerri Ibáñez.

-  Sr. Vicente Valverde Jiménez.

-  Sr. Víctor Gallego Corella.

-  Sra. Nuria Guillen Arbreda.

-  Sr. José Antonio Pérez López.

-  Sr. Manuel Navas Segura, en substitució de Sra. Elena Carrasco Rubio.

- Secretària: Sra. Mireia Calero Jaén

Desenvolupament de la sessió:

A la Casa Consistorial de la Ciutat de Moncada (València), en el saló de Plens i en data 16 de juny de

2020, sent les dènou hores del dia de la data, es reuneixen els membres de la Comissió informativa

d'urbanisme i desenvolupament sostenible, en sessió ordinària i en segona convocatòria.  

1.- Ratificació, si és procedent, del caràcter ordinari de la sessió: 

Per part del President s'exposa que la sessió té caràcter extraordinari ja que es va modificar la data de

la sessió del Ple i per aquest motiu s'hagueren de modificar totes les dates de les Comissions, al seu

torn pregunta sobre si els assistents estan d'acord amb ratificar el caràcter ordinari de la sessió. 

Tots els  assistents contesten en sentit  afirmatiu,  per la  qual  cosa es ratifica per  unanimitat  dels

assistents el caràcter ordinari de la sessió. 

2.- Aprovació de l'Acta de la sessió anterior: Acta del dia 18 de maig de 2020.

https://moncada.sedipualba.es/firma/infocsv.aspx?csv=JYAACC2VQYJLMTFFYY3N
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El President de la Comissió pregunta als assistents si algú ha d'afegir alguna qüestió a l'Acta de la

Comissió de data 18 de maig de 2020, als quals tots contesten en sentit negatiu.

Després de la votació, queda aprovada l'Acta de la Comissió d'Urbanisme i  Desenvolupament

sostenible en sessió celebrada en data 18 de maig de 2020 per unanimitat dels assistents.

3.- URGÈNCIES:

Res a afegir per cap dels assistents.

4.- PRECS I PREGUNTES:

El President pregunta a cadascun dels assistents si té alguna pregunta o algun prec. 

La Sra. Guillén exposa que fa uns dies va sentir un ban sobre la neteja de solars i l'obligació que

tenen els propietaris de complir i mantindre nets aquests solars i pregunta si des de l'Ajuntament

existeix una ordenança per a obligar al propietari a la neteja dels seus solars, si hi ha algú que

després verifica que aqueixes actuacions són correctes, si no compleixen amb aquesta obligació

si se'ls sanciona, etc. o si ocorre com en altres pobles que només és un advertiment i que si no

compleixen no ocorre res.

El Sr. President contesta que des de disciplina urbanística es tramita el corresponent expedient,

se'ls envia carta als propietaris instant-los que netegen els solars i se'ls dona un termini, però que

enguany van creure oportú a més emetre el ban per a reforç d'estes cartes. En aquest sentit

contesta que sí, que existeix una ordenança municipal de neteja de solars, però que concretament

no coneix els terminis dels quals disposa el propietari per a executar aquests treballs. 

La  Sra.  Guillén  pregunta  si  se  li  pot  fer  arribar  una  còpia  de  l'ordenança  municipal  i  si  en

l'ordenança s'especifica els terminis, sancions de l'incompliment, etc. al que el President contesta

que sí i que li l’enviarà via email la citada ordenança. 

I sense més assumptes a tractar, pel president s'alça la sessió quan són les dènou hores i

huit minuts del que jo, la secretària en done fe.
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